
Referat af Løbeklubben Sibiriens bestyrelsesmøde afholdt mandag den 18.03.2024 kl. 19:15. 

Kirsebærvej 12, 4654 Faxe Ladeplads. 

Til stede: Pia N (vært). Charlotte Aa. Karina L. Asbjørn J. Michael C. Tina J. Carl Jørgen H. 

Fraværende: Ingen        

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 16.01.2024. Godkendt. 

2. Orientering fra formanden: ”Det har været vinter” konkluderede Michael C. Underforstået vejr 

og vind, begrænser aktiviteterne, men alligevel tid til motion og hygge, bl.a. ”Praleaften” og 

hyggelige stunder i Lisbeth og Jans fine hus i skoven, med ild i brændeovnen. DGI har ændret i 

deres personale i Storstrømmen (Præstø), hvor Martin Christensen (tidligere vores mand på stedet) 

har fået nyt job, som afdelingsleder i DGI, er afløst af Signe Nyby, som konsulent svømning, 

outdoor, cykling, MTB og løb – altså nu vores kvinde på stedet. 

3. Orientering fra kassereren: Karina oplyste om et resultat på kr. 2.689,97, der som aftenen skred 

frem, ændrede sig til 5.689,97, da Michael havde sendt regning til DGI på kr. 3.000. Det 

fremsendte regnskab vil herefter blive reguleret inden GF 25.04.2024. Budgettet udarbejdet med et 

kig fremad og et kig i ”bakspejlet” og baseret på ca. 70 medlemmer og viser et resultat på kr. 

1.780. d.d. indestående i bank kr. 43.000. I løbet af et par dage betales Roklubben Viking for årlige 

lån af lokaler ca. kr. 6.000. P.t. nogle få kontingentrestancer. 

4. Orientering fra sekretæren: Har rykket for de få ovenstående restancer, hvoraf et par nu har 

betalt. Lige nu 65 betalende medlemmer. Der er, 02.02.2024, indberettet 64 personer som 

medlemstal, fordelt på alder og køn (indtil videre kun mand og kvinde som mulighed        ) til Centralt 

ForeningsRegister DIF, DGI og Firmaidrætten. 

5. Orientering far udvalg: Pia har været forbi SJEB SPORT (Hans-Henrik, tidligere hed forretningen 

Sportigan) fået priser på refleksveste, med tryk på. Ved køb af 10 stk. ca. kr. 90,- stk. Veste tiltænkt brug til 

officials ved eks. vis Nytårsløb o.l. hvor der er behov for at kunne se hvem der præsenterer Løbeklubben. 

OK til Pia til at bestille. Pia havde også talt med Hans-Henrik om løbeveste, der med tryk og reklame for 

SJEB kunne erhverves for ca. 200. Sikkert noget vi skal have meldt ud og høre om der er interesse for det. 

Skærtorsdag har Pia arrangeret fælles morgenmad i Vikings lokaler kl. 10:00, efter løb i Sibirien. Der er 

tilmelding og egenbetaling. Er nu lagt på FB og udsendt mail. Madlavning til sidste torsdag i måned køre ok. 

Alle er dog velkommen til at byde ind på opgaven. 

6. Aktuelle punkter: 

Kommende generalforsamling torsdag 25.03.2024 kl. 19:15 i Roklubben Vikings lokaler, Havnevej 10, 

4654 Faxe Ladeplads. Charlotte ønskede ikke genvalg. I tilrettet referat, er følgende rettet: Øvrige 

accepterer genvalg. Michael C, Asbjørn og Carl Jørgen, var på valg i 2022 og er derfor på valg i 2024. 

Tina J og Karina L er på valg i 2025.CJH Sørger for: Indkaldelse og for tilmeldinger, med deadline mandag 

den 22.04.2024. Sørger for bestilling af smørrebrød. Øl, vand, chips og slik i Super Brugsen. 

Hørte man Pia og Karina ville sørge for en kage? Og Charlotte, Pia, Michael C, Asbjørn og flere, ville møde 

op. og være med til bordopstilling m.m. Måske vi skal have et eller andet pænt af blomster/grene på bordet? 

. CJH er skribent til GF. Forslag til dirgent, var Bente H og Dorthe F. CJH finder ud af hvem der ”bider på 

krogen”. 

Til info: Conventus blev debatteret, herunder pris og anvendelighed. Jeg har talt med Johnny Thylin 

(kasserer i Viking) og kan konstatere de benytter Conventus på samme måde som os, dog benytter de 

kontingent-opkræningsdelen aktivt (aut. træk fra kort). Vi blev enige om pris, funktionalitet og sikkerhed, 

sikkert ikke kan erhvervs billigere på andre platforme  

Webside. Alle havde modtaget link til mug up af det forslag Torkild Svane Kraft har lavet. Enighed om at 

komme videre. Vi skal have en aktivitetskalender/årshjul. Navn, tekst med tlf. og mail samt billede af best. 

medlemmer. Referat af GF og best. møder. Klart defineret det er både en gå- og en løbeklub. Link til DGI. 

Sponsor nævnes med logo, hvor link – SuperBrugsen – SJEB SPORT – måske Vemmetofte Kloster. 

Thorkild efterlyser gode billeder til siden. Torkild skal have ca. kr. 2.000 for at oprette og vedligeholde siden. 

Han regner med minimum en gang om måneden at modtage opdateringer, der skal ind på siden. 

7. Næste møde: Mandag den 6. maj kl. 19:15. Sted aftales efter konstitueringen på GF. 

8. Eventuelt: ingen 

 

Tak til Pia (Lars og Birk) for husly og forplejning        



Carl Jørgen 

Sekr. 


